
Zápisnica 01 – 2025 
zo zasadnutia Akademického senátu 
Drevárskej fakulty konaného dňa 26. februára 2025. 

 
 
 
 

Prítomní:  doc. Ing. Martin Čulík, PhD., prof. Ing. Ladislav Dzurenda, PhD., Mgr. Elena 
Farkašová, ArtD., Ing. Pavol Gejdoš. PhD., prof. Ing. Ivan Klement, CSc., doc. 
PaedDr. Ľuboš Krišťák, PhD., doc. Ing. Nadežda Langová, PhD.,  Ing. Denisa 
Lizoňová, ArtD., doc. Ing. Miroslava  Mamoňová, PhD., doc. Ing. Ján 
Parobek, PhD., doc. Ing. Martin Zachar, PhD., Christián Mojmír Antal, 
Branislav Chochol,  Bc. Adriána Pašková, Ing. Šimon Beliansky 

Ospravedlnení:   Ing. Eva Výbohová, PhD., Bc. Linda Vigašová, Ing. Viktória Barna 

Prizvaní:  prof. Ing. Mariana Sedliačiková, PhD. 

                 Ing. Rastislav Igaz, PhD. 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu rokovania 
3. Voľba návrhovej komisie, verifikátorov zápisnice a volebnej komisie 
4. Kontrola uznesení 
5. Informácia volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej 

univerzity vo Zvolene 
6. Odovzdanie osvedčenia o výsledku volieb zvolenej kandidátke na dekana Drevárskej 

fakulty 
7. Návrh Dlhodobého zámeru Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene na roky  

2024 – 2030 s víziou do roku 2040 
8. Voľba zástupcu zo študentskej časti Akademického senátu v predsedníctve Akademického 

senátu DF   
9. Rôzne 
10. Návrh uznesení 
11. Záver 
 
K bodu 1: Otvorenie 
 

 Zasadnutie AS DF otvoril a viedol predseda AS DF prof. Ing. Ivan Klement, CSc.  
Na základe počtu prítomných členov AS DF (15) konštatoval, že AS DF je uznášania 
schopný. 

 
K bodu 2: Schválenie programu rokovania AS DF 
 

 Predseda AS DF predniesol členom AS DF návrh programu rokovania. Uviedol, že 
v bode 5 bude prednesená len stručná informácia priebehu volieb kandidáta na 
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dekana DF TUZVO a nie celá správa. Následne požiadal členov senátu DF 
ďalšie pripomienkovanie programu. Hlasovalo sa o programe so zmenou. 

 

Výsledky hlasovania:  
Za: 15                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 
 

Akademický senát DF vo verejnom hlasovaní schválil program zasadania AS DF. 
 
K bodu 3: Voľba návrhovej komisie , verifikátorov zápisnice a volebnej komisie 
 

 Predseda AS DF predniesol návrh na členov návrhovej komisie  v zložení: doc. Ing. Ján 
Parobek, PhD., Bc. Adriána Pašková. 

 V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh.  
 
Výsledky hlasovania:  
Za: 13                   Proti: 0                      Zdržal sa: 2 

 

 Predseda AS DF predniesol návrh na verifikátorov zápisnice a členov volebnej komisie 
v zložení: doc. Ing. Martin Čulík, PhD., Mgr. Elena Farkašová, ArtD. V rámci diskusie 
nebol prednesený iný návrh.  

 
Výsledky hlasovania:  
Za:  15                Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. Ján 
Parobek, PhD., Bc. Adriána Pašková. 
Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil verifikátorov zápisnice a volebnú komisiu: 
doc. Ing. Martina Čulíka, PhD., Mgr. Elenu Farkašovú, ArtD. 
 
K bodu 4: Kontrola uznesení 
 

 Predseda AS DF skonštatoval, že na ostatnom zasadnutí AS DF vyplynula požiadavka 
študentov, ktorá sa týkala zabezpečenia lepšieho osvetlenia v priestoroch medzi 
budovou TUZVO a študentskými internátmi Bariny. Osvetlenie bolo vyriešené, a tým 
možno považovať uznesenia za splnené. 

 
K bodu 5: Informácia volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana Drevárskej fakulty 
Technickej univerzity vo Zvolene 
 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., predniesol stručné informácie k práci 
volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana Drevárskej fakulty Technickej 
univerzity vo Zvolene, ktorej záverečnou povinnosťou je odovzdanie osvedčenia o 
výsledku volieb zvolenej kandidátke na dekana Drevárskej fakulty a zároveň 
predloženie návrhu rektorovi TUZVO na vymenovanie zvoleného kandidáta za dekana 
DF. 

Akademický senát DF berie na vedomie informáciu volebnej komisie pre voľbu kandidáta 
na dekana Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene. 



K bodu 6: Odovzdanie osvedčenia o výsledku volieb zvolenej kandidátke na dekana 
Drevárskej fakulty 
 

 Predseda AS DF zablahoželal prof. Ing. Mariane Sedliačikovej, PhD. k zvoleniu za 
kandidátku na dekan DF pre funkčné obdobie 2025-2029 a odovzdal jej oficiálne 
osvedčenie o výsledku volieb. 

 Prof. Ing. Mariana Sedliačiková, PhD., poďakovala členom senátu za prejavenú dôveru 
a podporu, vyslovila presvedčenie v dobre fungujúcu spoluprácu, zachovanie a rozvoj 
všetkých študijných programov, podporu vedy a výskumu. 

 
K bodu 7: Návrh Dlhodobého zámeru Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene 
na roky  2024 – 2030 s víziou do roku 2040 
 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., požiadal prodekana DF, Ing. Rastislava 
Igaza, PhD., aby predstavil členom senátu  dokument Návrh Dlhodobého zámeru 
Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene na roky  2024 – 2030 s víziou do 
roku 2040.  Tento dokument členovia senátu obdržali spolu s pozvánkou na 
zasadnutie senátu, a teda mali možnosť sa s ním zoznámiť. 

 Prodekan DF, Ing. Rastislav Igaz, PhD., uviedol, že Návrh Dlhodobého zámeru 
Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene na roky  2024 – 2030 s víziou do 
roku 2040 je strategický dokument, ktorý bol vypracovaný v súlade so zákonom č. 
131/2002 Z. z. o vysokých školách a nadväzuje na starší dokument, ktorý bol 
pripravený pre roky 2017-2023. Jeho hlavnými bodmi sú: vytvorenie podmienok pre 
kvalitné vzdelávanie, excelentná  veda a umenie, transfer technológií, všestranná 
pripravenosť dobre uplatniteľných absolventov,  pozitívna motivácia zamestnancov, 
podpora kariérneho rastu,  spolupráca so strategickými partnermi. Jednotlivé oblasti 
rozvoja majú jasne stanovené špecifické ciele, identifikátory, nástroje 
a zodpovednosť. 

 Predseda AS DF otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 V diskusii vystúpila Mgr. Elena Farkašová, ArtD., ktorá kladne zhodnotila komplexnosť 
dokumentu. 

 Ďalej vystúpila doc. Ing. Miroslava Mamoňová, PhD., ktorá vyjadrila názor, že jej 
v dokumente chýba väčší dôraz na digitalizáciu a tiež aktuálnosť v študijných 
programoch a tiež spomenula niektoré nepresnosti, ktoré sa v dokumente nachádzajú 
a potrebu ich doplniť. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 15                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

Akademický senát schválil Návrh Dlhodobého zámeru Drevárskej fakulty Technickej 
univerzity vo Zvolene na roky  2024 – 2030 s víziou do roku 2040 s pripomienkami. 
 
K bodu 8: Voľba zástupcu zo študentskej časti Akademického senátu v predsedníctve 
Akademického senátu DF   
 



 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., informoval členov AS DF o potrebe 
doplniť člena predsedníctva AS DF z radov študentov, nakoľko pôvodná zástupkyňa 
študentov, Ing. Jánošíková, ukončila členstvo v senáte. 

 Zúčastnení študenti medzi sebou prediskutovali túto skutočnosť a pristúpili 
k hlasovaniu o svojom zástupcovi v predsedníctve AS DF. 

 
Výsledky hlasovania:  
Šimon Beliansky    4 hlasy 
 

Študenti Akademického senátu DF zvolili Ing. Šimona Belianskeho za svojho zástupcu v 
predsedníctve AS DF. 
K bodu 9: Rôzne 
 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., informoval o potrebe zvoliť nových 
študentov za členov výberových komisií na obsadzovanie miest docentov a profesorov 
na DF TUZVO. Navrhol, aby boli vybraní viacerí kandidáti resp. všetci študenti- 
členovia AS DF, aby sa mohli pri plnení povinnosti člena komisie vhodne striedať. 
Následne otvoril diskusiu.  

 Členovia AS DF  danú skutočnosť prediskutovali a študenti súhlasili so svojou účasťou 
v komisii na obsadzovanie miest docentov a profesorov na DF TUZVO. 

 Následne sa pristúpilo k verejnému hlasovaniu. 
 
Výsledky hlasovania:  
Za:  15                Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát zvolil študentov: Christiána Mojmíra Antala, Branislava Chochola,  Bc. 
Adriánu Paškovú, Bc. Lindu Vigašovú, Ing. Viktóriu Barna a Ing. Šimona Belianskeho za 
študentov DF začleňovaných do komisií na obsadzovanie miest docentov a profesorov na 
DF TUZVO. 
K bodu 9: Návrh uznesení 
 

 Predseda AS DF požiadal členov návrhovej komisie o prednesenie uznesení. 

 Návrh uznesení z rokovania AS DF predniesol doc. Ing. Ján Parobek, PhD. 
K navrhnutému uzneseniu neboli od členov AS DF podané žiadne doplňujúce, alebo 
pozmeňujúce návrhy. 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o schválenie uznesení. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 15                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
 K bodu 10: Záver  
 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., poďakoval členom AS DF za účasť na 
zasadnutí senátu a ukončil rokovanie AS DF. 

Zapísala:     Ing. Denisa Lizoňová, ArtD. -  tajomník AS DF 
Vo  Zvolene, 28. februára 2025. 



Uznesenia zo zasadnutia Akademického senátu DF 

konaného dňa 26. februára 2025 
 

 

Akademický senát DF na svojom zasadnutí dňa 26. februára 2025: 

 
 

01-25-01: schválil: 

a) program zasadnutia, 

b) Návrh Dlhodobého zámeru Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene na roky  
2024 – 2030 s víziou do roku 2040 s pripomienkami. 
 

 

01-25-02: zvolil: 

a) návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. Ján Parobek, PhD., Bc. Adriána Pašková, 
b) verifikátorov zápisnice a volebnú komisiu: doc. Ing. Martina Čulíka, PhD., Mgr. Elenu 

Farkašovú, ArtD., 
c) Ing. Šimona Belianskeho za zástupcu študentov v predsedníctve AS DF, 
d) študentov: Christiána Mojmíra Antala, Branislava Chochola,  Bc. Adriánu Paškovú, Bc. 

Lindu Vigašovú, Ing. Viktóriu Barna, Ing. Šimona Belianskeho za študentov DF 
začleňovaných do komisií na obsadzovanie miest docentov a profesorov na DF TUZVO. 
 

01-25-03: zobral na vedomie: 

a) informáciu volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana Drevárskej fakulty 
Technickej univerzity vo Zvolene.  

 

Verifikátori zápisnice: 

doc. Ing. Martin Čulík, PhD.,   ............................................... 

 

Mgr. Elena Farkašová, ArtD.   ............................................... 

 

prof. Ing. Ivan Klement, CSc., v. r. 


